
Protokół Nr 156
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 11 czerwca 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył Z-ca
Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmiany Regulaminu organizacyjnego Powiatowego
Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie,

b) upoważnienia Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich do
realizacji projektu konkursowego współfinansowanego ze środków

Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego,

Regionalny Program Operacyjny Województwa Świętokrzyskiego,

c) wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej
drogi Nr 3919E Wielgomłyny - Rogi o długości 4335 m,

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
3. Ocena zasadności wniosków o przyznanie dofinansowania ze środków

PFRON.
4. Informacja na temat rozpatrzenia przez Radę Powiatu petycji Gminy

Ruda Maleniecka, Fałków oraz Radoszyce w sprawie pozyskania
środków na uruchomienie sieci komunikacyjnej.

5. Wniosek Gminy Gowarczów o zorganizowanie publicznej komunikacji
autobusowej na trasie Końskie - Kamienna Wola - Końskie.

6. Protokół z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną

w Powiatowym ŚrodowiskowymDomu Samopomocy wStąporkowie.

7. Rozpatrzenie wniosków:
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a) o wyrażenie zgody na ustanowienie służebności gruntowej w

związku z planowanym wykonaniem fragmentu przyłącza

gazowego,

b) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o wyrażenie zgody na

oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym pomieszczeń

labolatorium diagnostycznego,

c) Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Końskich

o najem lokalu w trybie bezprzetargowym na okres dziesięciu lat,

d) Wydz. Promocji i Kultury o zwiększenie planu finansowego

wydziału o kwotę 127 500 zł.

8. Podjęcie decyzji w sprawie wyłączenia z trwałego zarządu pomieszczeń

w Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie na potrzeby punktu

obsługi klienta Wydz. Komunikacji i Transportu.

9. Rozpatrzenie wniosku o Koła Gospodyń Wiejskich "Osiemnastki +"
w Stąporkowie o dofinansowanie imprezy "Lato 2021 - Noc Świętojańska

nad zalewem w Czarnej" kwotą 800 zł.

1O. Sprawy różne.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.

Ad.2
a) Dyrektor Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy

wStąporkowie - Pani Beata Brzozowicz-Dzidkowska przedstawiła

projekt uchwały Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu organizacyjnego
Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie.

Omówiła proponowane zmiany w przygotowanym regulaminie.
Stwierdziła, że wynikają ze zmiany przepisów ustawy o pomocy
społecznej oraz ustawy o ochronie zdrowia psychicznego w zakresie
nieodpłatnego korzystania z usług świadczonych przez dzienne ośrodki

wsparcia i kluby samopomocy. W kwestii zmian w strukturze
organizacyjnej poinformowała, że obecnie funkcjonują dwa stanowiska 
administratora (1/2 etatu) oraz pracownika administracyjnego (1 etat).
Osoby zatrudnione na w/w stanowiskach posiadają umowy do 30 czerwca
b.r. Zaznaczyła, że utworzenie pełnego etatu administratora w pełni

zaspokoi potrzeby organizacyjne jednostki.
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Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 48/2021 w przedmiotowej
sprawie,

b) Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich - Pan Jacek Werens
przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie upoważnienia Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich do realizacji projektu
konkursowego współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, Regionalny Program
Operacyjny Województwa Świętokrzyskiego. Poinformował, że konkurs
został ogłoszony przez Wojewódzki Urząd Pracy w Kielcach. Będzie

obejmował 130 osób bezrobotnych, w szczególnie trudnej sytuacji na
rynku pracy, które utraciły zatrudnienie na skutek pandemii COVID-19.
Zaznaczył, że projekt dotyczy organizacji staży, szkoleń, refundacji
kosztów wyposażeniastanowisk pracy.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 49/2021 w przedmiotowej

sprawie.

c) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną i zaopimowaną przez
Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pana Stanisława

MościńskiegouchwałęNr 50/2021 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej
pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi Nr 3919E Wielgomłyny 
Rogi o długości 4 335 m.

d) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 

Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 51/2021 w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok. Zmiany zostały

przygotowane na wnioski kierowników jednostek podległych. W zakresie

Starostwa polegają na częściowym rozwiązaniu rezerwy ogólnej

z przeznaczeniem na badania lekarskie stażystów.

Ad. 3

Przy omawianiu punktu obecni byli:
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• Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani
Urszula Przygodzka,

• Pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich,

Przewodnicząca Komisji powołanej d.s. oceny merytorycznej wniosków
o dofinansowanie ze środków PFRON - Pani Agnieszka Galant,

• Radca Prawny Starostwa - Pani Iwona Bogacka - Urban.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani
Urszula Przygodzka oznajmiła, że PCPR zwrócił się do Zarządu Powiatu
o wyrażenie zgody na przyznanie dofinansowania ze środków PFRON do kilku
wniosków nieobjętych przyjętymi przez Zarząd zasadami udzielania
dofinansowania.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zwrócił uwagę,

że do pisma skierowanego do Zarządu nie dostarczono wniosków, więc Zarząd

nie wie co rozpatruje. Poprosił Panią Dyrektor o dostarczenie wniosków
stanowiących przedmiot obrad. Nawiązał do skarg wnioskodawców na
działalność PCPR.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani
Urszula Przygodzka oznajmiła, że wniosków nie dostarczyła ponieważ

zawierają dane osobowe.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy Zarząd Powiatu
może otrzymać wnioski w takiej samej wersji, w jakiej wpływają do PCPR.

Radca Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban stwierdziła, że w jej ocenie
wnioski powinny być przedstawione Zarządowi. Osoby składające wnioski
wyrażają zgodą na udostępnienie swoich danych osobowych i mają

świadomość, że ich dane zostaną udostępnione w celu rozpatrzenia sprawy.
Zaznaczyła, że w tych przypadkach to Zarząd Powiatu jest decydentem.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odniósł się do zapisu
procedur "za zgodą Zarządu". Podkreślił, że jeżeli Zarząd ma wyrazić zgodę to
powinien mieć wiedzę w tym temacie.

4



Biorąc pod uwagę powyższe Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan

Wiesław Skowron poprosił Dyrektora PCPR o dostarczenie wniosków

stanowiących przedmiot obrad posiedzenia Zarządu, wyznaczając na ten cel ok.
godziny czasu t.j. do godz. 1000.

Przystąpiono do omawiana kolejnych punktów wynikających z porządku

obrad.

Ad. 4, ad. 5
Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron udzielił

informacji na temat rozpatrzenia przez Radę Powiatu petycji Gminy Ruda

Maleniecka, Fałków oraz Radoszyce w sprawie pozyskania środków na

uruchomienie sieci komunikacyjnej. Oznajmił, że Rada uznała uruchomienie

linii za zasadne z uwagi na to, że mieszkańcy w/w gmin nie mają połączenia

komunikacyjnego z miastem Końskie i przekazała Zarządowi uchwały

w przedmiotowych sprawach w celu podjęcia działań związanych

z pozyskaniem środków finansowych na ten cel. Ponadto wpłynął dodatkowy

wniosek Gminy Gowarczów o uruchomienie komunikacji autobusowej na trasie

Końskie - Kamienna Wola - Końskie. Nawiązał do ataków medialnych

związanych ze sprawą. Stwierdził, że w jego ocenie petycje gmin nie są do

końca uzasadnione ponieważ powiat nie może w całości przejąć za gminy

wszystkich problemów zbiorowej komunikacji publicznej. Zacytował przepisy

prawa w tym zakresie. Przytoczył przykład Gminy Radoszyce, gdzie
funkcjonuje ok. 35 kursów komercyjnych w obie strony (Radoszyce-Końskie,

Końskie-Radoszyce) I przewoźnicy korzystają z dofinansowań na

uruchomionych liniach. Podkreślił, że sprawa została przekazana do wydziału

merytorycznego t.j Wydz. Komunikacji i Transportu, który podjął działania

związane z uruchomieniem linii nierentownych i pozyskaniem środków na ten

cel.

Omówiono kwestie finansowe, techniczne oraz terminy ZWIązane

z uruchomieniem planowanych tras.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.
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Ad.6
Kierownik Biura Rady Powiatu - Pani Iwona Cholewa przedstawiła

protokół z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w Powiatowym
Środowiskowym Domu Samopomocy w Stąporkowie. Omówiła zalecenia
pokontrolne t.j. rozważenie możliwości zakupu garażu blaszanego, takiego który
mógłby pełnić także funkcję magazynową.

Zarząd przyjął do wiadomości zalecenia kontrolujących jednocześnie

informując, że działania związane z zakupem garażu na potrzeby PŚDS

w Stąporkowie zostały już podjęte.

Ad.7
Naczelnik Wydz. Inwestycji , Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła kolejno wnioski:
a) o wyrażenie zgody na ustanowienie służebności gruntowej w związku

z planowanym wykonaniem fragmentu przyłącza gazowego.

Biorąc pod uwagę, że występujący z wnioskiem nie posiada stosownego
upoważnienia Zarząd postanowił zaczekać z rozpatrzeniem sprawy na wniosek
osób upoważnionych.

b) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o wyrażenie zgody na oddanie
w dzierżawę w trybie bezprzetargowym pomieszczeń labolatorium
diagnostycznego. Pani Naczelnik poinformowała Zarząd, że szpital
podpisał umowę o świadczenie usług z zakresu diagnostyki labolatoryjnej
z firmą wyłonioną w konkursie ofert z datą 01.02.2021r. nie występując

do Zarządu oraz dalej procedując sprawę do Rady Powiatu o wyrażenie

zgody na udostępnienie pomieszczeń na ten cel.

Omówiono możliwość usankcjonowania przez organ czynności

wykonanej z wcześniej szą datą.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

nie należy sankcjonować czynności dokonanej z naruszeniem prawa. Biorąc pod
uwagę konieczność zapewnienia świadczenia usług medycznych należy wyrazić

zgodę na podpisanie umowy, ale z datą 11 czerwca b.r.

Zarząd postanowił wystąpić do Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

o złożenie wyjaśnień w sprawie.
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Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę pomieszczeń budynku Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich w trybie bezprzetargowym i przekazał go organowi
stanowiącemu.

c) Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Końskich o najem
lokalu w trybie bezprzetargowym na okres dziesięciu lat.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.

d) Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

wniosek o zwiększenie planu finansowego wydziału o kwotę 127 500 zł.

W związku ze zbyt ogólnym charakterem przedłożonego dokumentu
Zarząd zlecił Naczelnikowi uszczegółowienie wniosku w rozbiciu na
poszczególne pozycje i przygotowanie preliminarza budżetowego zadań

realizowanych przez wydział.

Ad. 8
W związku z decyzją o utworzeniu punktu obsługi klienta Wydz.

Komunikacji i Transportu Zarząd wyraził zgodę na rozpoczęcie procedury
wygaszania w części trwałego zarządu ustanowionego dla pomieszczeń

znajdujących się w Zespole Szkół Ponadpodstawowych wStąporkowie.

Ad. 9
Jako honorowy patron oraz współorganizator imprezy promocyjnej

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Koła Gospodyń Wiejskich "Osiemnastki
+" w Stąporkowie o dofinansowanie imprezy "Lato 2021 - Noc Świętojańska

nad zalewem w Czarnej" kwotą 800 zł.

°godz. 940 Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik opuścił posiedzenie
Zarządu.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron ogłosił przerwę

w obradach do godz. 1000.

Z uwagi na opoznienie związane z dostarczeniem wniosków
o dofinansowanie ze środków PFRON o godz. 1050 wznowiono obrady.
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Zastępca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poprosił

Panią Dyrektor o przedstawienie wniosków będących przedmiotem porządku

obrad.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani
Urszula Przygodzka oznajmiła, że wnioski zawierają dane osobowe wrażliwe t.j.
stan zdrowia wnioskodawcy, stopień orzeczenia o niepełnosprawności.

Zastępca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poprosił

o odczytanie jedynie imienia i nazwiska oraz miejscowości, w której
wnioskodawca zamieszkuje, bez uwzględnienia informacji w zakresie danych
wrażliwych.

Pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich,

Przewodnicząca Komisji powołanej d.s. oceny merytorycznej wniosków
o dofinansowanie ze środków PFRON - Pani Agnieszka Galant omówiła

poszczególne wnioski, z uwzględnieniem stanowiska Komisji opiniującej, która
wszystkie wnioski, za wyjątkiem wniosku nr PCPR.57755 .BA.25.2021
o przyznanie dofinansowania do likwidacji barier architektonicznych
zaopiniowała pozytywnie. W kwestii ostatniego omawianego wniosku Komisja
uznała, że nie występują bariery architektoniczne, które należałoby usunąć.

Zastępca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził,

że przedmiotowy wniosek był rozpatrywany w roku poprzednim i wówczas
bariery architektoniczne występowały.

Wnioski poddano pod głosowanie.

Zarządjednogłośniewyraził zgodę na realizację:

1. pIęCIU wniosków dotyczących dofinansowania do likwidacji barier
technicznych,

2. dwóch wniosków dotyczących dofinansowania do likwidacji barier
architektonicznych,

3. jednego wniosku dotyczącego dofinansowania do zakupu sprzętu

rehabilitacyjnego.
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W kwestii oceny zasadności wniosku nr PCPR.57755.BA.25.2021
o przyznanie dofinansowania do likwidacji barier architektonicznych nie doszło

do rozstrzygnięcia.

W głosowaniu, przy obecności dwóch Członków Zarządu jeden głos był

"za", drugi "przeciw". Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław

Skowron oddał głos "za", Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa głosował
. ""przeCIW.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 11 25 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

LI·..··..···..··········· t ij~..············· ....······

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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